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Protokół Nr LXV/23 
z obrad LXV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski 

  w dniu 18 lipca 2023 roku 
 
 
 
              LXV sesja Rady Miasta Bielsk Podlaski odbyła się w budynku przy ul. M. Kopernika 3  
w Bielsku Podlaskim (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o godzinie 14:30, a zakończono o godzinie 
15:00. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych:   
1. Paweł Bierżyn 
2. Włodzimierz Borowik 
3. Aleksander Bożko 
4. Emil Falkowski 
5. Maria Grabowska 
6. Krzysztof Grygoruk 
7. Tomasz Hryniewicki 
8. Danuta Karniewicz 
9. Iwona Kołos 
10. Eugenia Kruk 
11. Romuald Margański 
12. Bogusław Mrozkowiak 
13. Mikołaj Osipiuk 
14. Piotr Ostaszewski 
15. Andrzej Roszczenko 
16. Eugeniusz Simoniuk 
17. Tomasz Sulima 
18. Piotr Wawulski 
19. Irena Zawacka-Prystupa 
20. Artur Maciej Żukowski 
 
Nieobecny radny: Stanisław Charyton 
 
              W sesji uczestniczyli również Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski, Skarbnik Miasta – Anna 
Szkoda oraz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miasta Bielsk Podlaski – Paweł 
Korniluk.  
 
(lista obecności radnych oraz osób uczestniczący w sesji stanowi załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu). 
 
1.  Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko otworzył obrady LXV sesji Rady Miasta Bielsk 
Podlaski w VIII kadencji samorządu. Powitał radnych Rady Miasta Bielsk Podlaski, Burmistrza Miasta – 
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Jarosława Borowskiego, pracowników Urzędu Miasta oraz wszystkich oglądających obrady.  
Poinformował, że LXV sesja Rady Miasta Bielsk Podlaski została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta 
zgodnie z paragrafem 49 Statutu Miasta Bielsk Podlaski. Przypomniał, że zgodnie z ustawą o 
samorządzie gminnym obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą elektronicznych środków 
przekazu, a następnie udostępniane na stronach BIP Urzędu Miasta. Obecność osób niebędących 
radnymi ani osobami publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalenie i 
rozpowszechnianie ich wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Dokładne informacje 
znajdują się przy wejściu na salę obrad. Przypomniał radnym, aby podczas wypowiedzi nie upubliczniali 
danych osób fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do odpowiedzialności, jeśli dane 
zostaną ujawnione. Poinformował, że według listy obecności obecnych jest 20 radnych. Otrzymał 
informację, że radny Stanisław Charyton nie będzie uczestniczył w dzisiejszych obradach. Poprosił 
również radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki kworum na urządzeniach 
elektronicznych.  
 
2.  Ustalenie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował zebranych, że wniosek Burmistrza 
Miasta Pana Jarosława Borowskiego o zwołanie sesji z proponowanym porządkiem obrad został 
doręczony wszystkim radnym wraz z materiałami na sesję (wniosek o zwołanie sesji oraz 
zawiadomienie o terminie LXV sesji Rady Miasta wraz z proponowanym porządkiem obrad stanowią 
załącznik nr 3 i 4 do protokołu).  Następnie Przewodniczący odczytał ww. wniosek.  
Otworzył dyskusję. 
 
Radny Piotr Wawulski zwrócił uwagę, że w planie pracy Komisji Inwestycji ma zaplanowane 
posiedzenie Komisji. W związku z tym, że nie chce rozbijać ludziom urlopów, chciał zwołać posiedzenie 
Komisji na ten sam dzień co sesja. W piątek jeszcze o godzinie 12:00-13:00 wiedział tylko o 
przypuszczalnej dacie, ale godzina nie była znana. Zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Miasta czy 
ciężko jest poinformować radnych, że planowana jest sesja na dany dzień? Ta sytuacja wiąże mu ręce i 
nie lubi pracować w ten sposób, że powiadamia członków komisji w piątek popołudniu, że w związku z 
sesją komisja wyjazdowa odbędzie się o godzinie 13:00. Dwa razy zmieniał godzinę, bo przynajmniej 
taką informację dostawał o której będzie sesja. Druga kwestia dotyczy tego, że Komisja Inwestycji była 
dzisiaj na stadionie i podczas rozmów dotyczących prowadzonych inwestycji na terenie Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Komisja dowiedziała się, że we wtorek za tydzień będzie otwarcie ofert na 
ewentualną trybunę przy nowopowstającym boisku. Może zaistnieć taka sytuacja, że może brakować 
środków, czyli znów trzeba będzie czekać miesiąc czasu, żeby móc podpisać umowę z potencjalnym 
wykonawcą lub też znowu zwołać sesję nadzwyczajną. Czy nie można było poczekać z sesją jeszcze 
tydzień i ewentualnie zaproponować zmiany w budżecie na dołożenie środków do tych trybun? Nie wie 
czy tak można było zrobić, ale uważa, że Pan Burmistrz zaraz mu odpowie. Jednocześnie poprosił, aby 
w przypadku zwoływania sesji nadzwyczajnej w miesiącu wakacyjnym była informacja o terminie 
przynajmniej z tygodniowym wyprzedzeniem. To może mieć miejsce nie mając jeszcze gotowych 
materiałów sesyjnych, bo rozumie, że te materiały nie były jeszcze gotowe, ale poprosił o wcześniejsze 
powiadomienie o tym, że taka sesja będzie miała miejsce.  
 
Radny Bogusław Mrozkowiak poinformował, że zgłosił się do dyskusji w zasadzie w tej sprawie co 
radny Piotr Wawulski. Z treści wniosku dowiedzieliśmy się, że jedynym terminem, który wymuszał 
zwołanie sesji był 31 lipca. W projekcie o Społecznej Inicjatywie nie ma żadnego terminu podanego. 
Zaczął się zastanawiać dlaczego jest takie niepisane prawo. Statut też przewiduje, że wszystkie sesje 
odbywają się w ostatni wtorek miesiąca. Spojrzał w kalendarz i ostatni wtorek jest na 6 dni przed 31 
lipca. Zwrócił się z prośbą, żeby Pan Burmistrz powiedział jaka była przyczyna, że nagle się to odbywa w 
tym terminie, kiedy sam miał wyjazd zaplanowany i musiał go przekładać. Rozumie, że Pan Burmistrz 
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zaplanował urlop w innym terminie, ale niestety o tym nie wiedział. Spodziewał się, że może być sesja 
nadzwyczajna, ale przypuszczał, że odbędzie się tradycyjnie w ostatni wtorek miesiąca.  
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że nauczony doświadczeniem roku ubiegłego, 
kiedy pozwolono sobie w Urzędzie poinformować radnych zawczasu, że jest planowana sesja 
nadzwyczajna, to później Państwo radni zgłaszali, że sesja jest zwołana w sposób nieprawidłowy, że 
będzie nieważna i uchwały podjęte na tej sesji nie będą miały racji bytu. Dlatego też w tym roku uznał, 
że na takie coś sobie nie pozwoli i zgodnie ze Statutem postanowiono zwołać sesję tak jak jest 
zwoływana. Sesje zwoływane na wniosek mają to do siebie, że są nieplanowane, wynikają z doraźnych 
potrzeb, które są wynikiem tego, co się dzieje w otoczeniu. Tak jak radni słusznie zauważyli, we 
wniosku Burmistrza pojawia się data, że do 31 lipca należy podpisać umowę na dofinansowanie żłobka. 
Umowę podpisuje Burmistrz Miasta, a Burmistrz będzie dostępny tylko w tym tygodniu. Od przyszłego 
tygodnia już go nie będzie.  
 
Radny Emil Falkowski stwierdził, że chciałby poruszyć temat trochę „z innej beczki”. W tamtym roku 
radni prosili aby przy zwoływaniu sesji nadzwyczajnej ujmowano w porządku sprawy różne – jak radni 
się spotykają, to można podyskutować o sprawach nas nurtujących. Poprosił, aby na następną sesję 
nadzwyczajną taki punkt był ujęty.  
 
Radny Bogusław Mrozkowiak zapytał czy można dowiedzieć się z jakiej przyczyny nie będzie Pana 
Burmistrza? Poinformował, że on swój urlop przełożył. Jeżeli to jest tak ważne, że zwołana została sesja 
nadzwyczajna, to podporządkował temu swoje prywatne sprawy. Radnych nie można zastąpić, ale 
Burmistrza można. Pan Burmistrz może przysłać urzędnika, tym bardziej, że punkty na tej sesji nie są 
takie kontrowersyjne, żeby było dużo głosów, że się nie zgadzają. Osobiście uważa, że można było 
zwołać sesję tradycyjnie na ostatni wtorek miesiąca, chyba, że okaże się, że Pan Burmistrz ma jakąś 
przyczynę zdrowotną, wtedy to zrozumie.  
 
                Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 
zamknął dyskusję w przedmiotowym punkcie i odczytał porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o.o. z siedzibą w Łapach. 

6. Zamknięcie sesji.  
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 3 dotyczy podjęcia uchwały 
w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. (uzasadnienie wraz z projektem uchwały 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu). Poinformował, że projekt uchwały został dostarczony wszystkim 
radnym wraz z materiałami na sesję. Poprosił Skarbnik Miasta o przedstawienie dodatkowych 
informacji dotyczące zarówno tej uchwały jak i następnej związanej z uchwałą dotyczącą zmian w 
budżecie. 
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Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że największa zmiana w budżecie na 2023 rok to 
przyjęcie w zasadzie nowego zadania inwestycyjnego „Budowa Samorządowego Żłobka Miejskiego w 
Bielsku Podlaskim”. Dotychczas była to tylko dokumentacja projektowa. W tej chwili przedsięwzięcie 
obejmuje całość zadania. W wydatkach 2023 roku, ani w dochodach nie następują zmiany. Natomiast 
zmiany te są naniesione już w Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ wkład własny tutaj w tym 
zadaniu będzie wynosił 1.860.337 zł, dofinansowanie 3.907.248 zł i te wysokości występują w danych z 
lat 2024 - 2026. W wydatkach roku bieżącego, tak jak to było zaplanowane dotychczas, jest tylko 
wydatek na dokumentację, czyli 125 tysięcy złotych. W 2024 roku 1.291.951 zł ogółem wydatki, z tego 
z dofinansowania 1.288.951 zł. Wydatek 2025 roku to 3.018.297 zł, ze środków z dotacji 2.618.297 zł i 
wydatek 2026 roku to 1.457.337 zł i całość tych wydatków będzie realizowana ze środków własnych. 
Deficyt roku bieżącego nie zmienia się, pozostaje bez zmian. Jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę 
Finansową te wszystkie dane zostały zawarte w objaśnieniach. Chce tylko zauważyć, że w 
objaśnieniach do dochodów i wydatków trzeba ujmować również te wielkości, które zostały przyjęte na 
podstawie zarządzeń Burmistrza, ponieważ odbiorcą tych objaśnień jest również Regionalna Izba 
Obrachunkowa i tutaj niezależnie od tego kto, w czyich kompetencjach były zmiany w budżecie to 
Wieloletnia Prognoza Finansowa jest w kompetencjach Rady Miasta i te zmiany są w objaśnieniach 
ujmowane. Oprócz tych zmian zmianie ulega również harmonogram spłaty zaplanowanej pożyczki z 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Dotychczas w planie spłata miała 
następować w trzech ostatnich latach Prognozy, czyli 2034 - 2036. Aktualnie w przedstawionym 
projekcie są to raty po 100.000 zł od roku 2024 i ostatnia 190.000 zł w 2036 roku. W załączniku do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej w przedsięwzięciach wprowadzona została budowa Samorządowego 
Żłobka Miejskiego z tym, że ona występuje w dwóch pozycjach: w pozycji 1.1.2.6, czyli części 
finansowanej ze środków unijnych, i z pozycji 1.3.2.10 - jest ta sama nazwa przedsięwzięcia, ale jest to 
część dotycząca finansów budżetu miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko podziękował Pani Skarbnik za informację i otworzył 
dyskusję.  
 
W dyskusji wzięli udział: 

Radny Bogusław Mrozkowiak poinformował, że nawiązując do swojego poprzedniego pytania chciałby 
skierować jedno zdanie do Pana Burmistrza – milczenie jest bardzo wymowne. Zaniechanie odpowiedzi 
jest jeszcze bardziej wymowne niż sama odpowiedź. Następnie chciałby nawiązać do projektu uchwały, 
ale nie bezpośrednio do samych konkretów tej uchwały tylko do załączonego do projektu 
uzasadnienia. Tak sporządzone uzasadnienie jest przykładem dobrej współpracy Burmistrza i radnych. 
Współpracy, która może przynieść – i chyba już przyniosła – bardzo duże korzyści. Wyraził nadzieję, że 
kolejne takie zmiany do których będzie konsekwentnie przekonywał radnych są możliwe i ułatwią 
radnym nadzór nad działalnością Burmistrza, pomogą mieszkańcom w pełni zrozumieć działania 
Urzędu i przyczynią się do zwiększenia przejrzystości jego funkcjonowania. Te uzasadnienia pozwalają 
mieć pewność, że warto wypracować nowe formy, nowe zasady działania. Następnie wyraził duże 
słowa uznania dla osób, które sporządziły uzasadnienie. W zestawieniu z objaśnienia zawartymi w 
projekcie dają bardzo przejrzysty obraz zmian, wyjaśniają ich przyczyny, mechanizm dokonywania 
zmian i wyraźnie precyzują cel. Sam zaczął czytać ten projekt od uzasadnienia. Łatwiej jest wtedy 
zrozumieć samą treść tego projektu. Stwierdził również, że uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej również zostało bardzo dobrze napisane.  
 
Radny Artur Maciej Żukowski chciały podziękować wszystkim zaangażowanym w proces pozyskiwania 
środków do budowy Żłobka Miejskiego – przede wszystkim chciałby podziękować Pani Natalii 
Rajewskiej, która była motorem w tym działaniu, ale także chciałby podziękować całej grupie rodziców 
oraz sympatykom powstania żłobka za to, że byli tak zdeterminowani w swoim działaniu. Oby tej 
determinacji starczyło nam wszystkim.  
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               Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Roszczenko zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budżecie miasta na 2023 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof 
Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, 
Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, 
Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Charyton 
 
                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 
poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Rada Miasta w obecności 20 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 
Uchwałę Nr LXV/501/23 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 
4.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036. 

Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 4 dotyczy podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski 
na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2036 (uzasadnienie 
wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu). Następnie otworzył dyskusję w 
przedmiotowym punkcie. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko zamknął 
dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2036. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-
2036. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof 
Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, 
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Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, 
Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Charyton 
 
                Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 
poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Rada Miasta w obecności 20 radnych, stosunkiem głosów: 

za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 
Uchwałę Nr LXV/502/2023 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 

 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2036  
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 
 
5.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o.o. z siedzibą w Łapach. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 5 dotyczy podjęcia uchwały 
uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej 
KZN – Podlaskie Sp. z o.o. z siedzibą w Łapach. (uzasadnienie wraz z projektem uchwały stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu). Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został dostarczony radnym. 
Otworzył dyskusję.  
 
                 Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 
zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o 
wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 
w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o.o. z siedzibą w Łapach. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o.o. z siedzibą w Łapach.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Aleksander Bożko, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof 
Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański, 
Bogusław Mrozkowiak, Mikołaj Osipiuk, Piotr Ostaszewski, Andrzej Roszczenko, Eugeniusz Simoniuk, 
Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Stanisław Charyton 
 
                 Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko 
poinformował o wynikach głosowania i stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Protokół Nr LXV/23 z obrad LXV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski w dniu 18 lipca 2023 r. 

Rada Miasta w obecności 20 radnych, stosunkiem głosów: 
za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0, podjęła 

Uchwałę Nr LII/503/23 
w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej KZN – Podlaskie Sp. z o.o. z siedzibą w Łapach.  
(uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski (poza mikrofonem) poinformował Przewodniczącego, że poprosił 
o głos.  
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko udzielił głosu Burmistrzowi Miasta w celu udzielenia 
wyjaśnień. 
 
Burmistrz Miasta Jarosław Borowski podziękował za sprawne przeprowadzenie części merytorycznej. 
To są naprawdę sprawy niecierpiące zwłoki, także cieszy się, że Rada Miasta jednogłośnie to wszystko 
zaakceptowała. Cieszy go również, że radny Żukowski dostrzega sprawczość czynnika społecznego. 
Niemniej jednak, ze swojej strony chciałby podziękować wszystkim pracownikom Urzędu Miasta, 
którzy w ramach swoich obowiązków również wykonali kawał dobrej roboty i o tym nie należy 
zapominać, bo urzędnicy napisali projekt, to oni jeździli do Białegostoku. Natomiast czynnik społeczny 
jest jak najbardziej ważny, ale należy też pamiętać o tym, że samo się nie zrobi. Potrzebna jest do tego 
zgoda, potrzebny jest konsensus, chęć do wspólnego działania. Pan radny Mrozkowiak mówił, że 
milczenie jest wymowne. Jest takie piękne stwierdzenie: mowa jest srebrem, milczenie jest złotem. A 
poza tym jeszcze często ten kto milczy mówi znacznie więcej aniżeli ten, który miele jęzorem.  
 
Radny Artur Maciej Żukowski (ad vocem) zwrócił uwagę, że w pierwszych słowach swego wystąpienia 
powiedział, że chciałby podziękować wszystkim zaangażowanym w proces pozyskania środków na 
budowę Żłobka Miejskiego – Panu Burmistrzowi, sobie, Wysokiej Radzie, Panu Przewodniczącemu, 
pracownikom. Gdyby jeszcze dłużej się rozwodził, to reszta radnych miałaby pretensje, że przedłuża 
sesję.  
 
Radny Bogusław Mrozkowiak odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza Miasta stwierdził, że chwilę 
postoi i pomilczy, bo to będzie najbardziej wymowne. Zrobi to co powiedział Pan Burmistrz – bez 
komentarza.  
 
6.  Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Roszczenko poinformował, że punkt 6 jest to zamknięcie sesji. 
Stwierdził, że chce podziękować wszystkim za udział w dzisiejszej sesji i życzyć wszystkiego dobrego na 
dalsze wakacje.  
 
Zamknął obrady LXV sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski VIII kadencji samorządu.  
 
                                                    Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołował: 
Piotr Wawulski           PRZEWODNICZĄCY RADY         

PRZEWODNICZĄCY RADY 

     Andrzej Roszczenko 


